

# Svenska Rottweilerklubben

## Protokoll: Styrelsemöte 13e juni 2023



**Tid och datum:** Tisdag 2023-06-13 kl. 19:30

**Plats:** Zoom

**Närvarande:** Christina Sjögren, Malin Åsander, Linda Borg, Jessica Berglund, Veronica Nilsson, Marie Daun, Martina Israelsson och Ann-Louise Rönmark.

Nr	Beskrivning
§1	<b>Mötets öppnande</b> <p>Ordförande Christina hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.</p>
§2	<b>Godkännande av dagordningen</b> <p>Dagordningen godkändes.</p>
§3	<b>Val av sekreterare och justerare</b> <p>Martina valdes till mötessekreterare och Veronica valdes till justerare.</p>
§4	<b>Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag</b> <p>Föregående protokoll är på gång, varit datastrul hos sekreteraren. Titti har uppdaterat vår åtgärdslista, kommer på mail efter mötet.</p>
§5	<b>Inkommande och utgående skrivelser</b> <p><i><b>Inkommande:</b></i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>08.05.2023 Kunskapsunderlag för Fritidskortet (SBK)</li><li>10.05.2023 Ansökan om Korningsdiplom (SBK)</li><li>11.05.2023 Oacceptabelt beteende (SKK)</li><li>12.05.2023 Missanteckningar från RASRUS konferensen 2022 (SBK)</li><li>12.05.2023 Mötesinbjudan till uppföljningsmöte 2 (RASRUS 2022) (SBK)</li><li>14.05.2023 Kallelse till Exteriörbeskrivarkonferensen 2023 (SBK)</li><li>15.05.2023 Definition Brukshund (SBK)</li><li>17.05.2023 Ersättning för kontakt med medlemmar (AfR. UG Mental)</li><li>17.05.2023 Inlogg till SBK shop (AfR UG IGP)</li><li>23.05.2023 Protokoll Södra lägerkommittén (AfR läger)</li><li>24.05.2023 Mötesinbjudan FS/Rasklubbar, träffa nya FS. (SBK)</li><li>25.05.2023 Mail från medlem ang. sommarspecialen.</li><li>25.05.2023 Arvodesförslag från UG Mental.</li><li>29.05.2023 Protokoll arbetsmöte tävlingskommittén</li></ul>

29.05.2023 Grundläggande utbildning i Lathunden SQL & lista över användare av Lathunden SQL (SBK)  
30.05.2023 Oacceptabelt beteende (SKK)  
02.06.2023 Nya lathunden licenser (SBK)  
04.06.2023 Motion till medlemsmöte i Kosta (AfR Lägerkommitté och utskottet för tävling)  
04.06.2023 Förslag till medlemsmötet i Kosta (AfR Lägerkommitté)  
05.06.2023 Skrivelse från förbundsstyrelsen inför val på KF 2023 (SBK)  
07.06.2023 Protokoll från möte UG Mental. (AfR UG Mental)  
08.06.2023 IFR World Championships 2023 (Tjeckiska rottweilerklubben)

**Utgående:**

01.06.2023 "Definition Brukshund" skickat till SBK

Inkomna och utgående skrivelser genomgångna och hanterade.

**§6 Ekonomi**

*Genomgång av konton, maj.*

Vår ekonomi är god.

**§7 Lokalområden/aktivitetsområden**

- a) **Uppdrogs åt** Linda att efterlysa årsmötesprotokoll från Västernorrland.
- b) **Uppdrogs åt** Linda att ta kontakt med aktivitetsområde Kalmar.

**§8 Utskott och arbetsgrupper**

- a) *Utskott för avel och hälsa*
- b) *Utskott för exteriör och utställning*
- c) *Utskott för information*
- d) *Utskott för läger och aktiviteter*
- e) *Utskottet för mentalitet*
- f) *Utskott för tävling och samhällsnytta*
- g) *Medlemshantering*
- h) *Vandringspriser och förtjänsttecken*
- i) *Arbetsgruppen sponsring*

- a) **Beslutades att** Anette Gustavsson ska få licens till Lathunden. **Beslutades att även** Therese Hartvig i registerkommittén ska få detsamma.

- b) Styrelsen tillsätter Camilla Ryd i utskottet. Ekonomin är genomgången. Utskottet jobbar på med SSU. Utskottet har fått information om att deadline för ansökan för utställningar 2025 närmar sig.  
**Beslutades att** Towe Alperud och Anna Warburg Rexlinger ska få licens till Lathunden.
- c) Mycket aktivitet på sociala medier. Hemsidan uppdateras så kontinuerligt tekniken tillåter.
- d) Förberedelserna inför Kosta fortgår. Tjänstehunds delen har möte inbokad under juni.  
Felicia Ljunggren har meddelat att hon lämnar lägerkommittén.
- e) **Beslutades att** godkänna förslaget angående kostnad för ekipage och ersättning för det arbete utskottsmedlemmarna lägger på ärenden som inkommer via anmälningar om oacceptabelt beteende från SBK.  
Förtydligande kring reseersättningsbeloppen uppdateras.  
Arbetsgruppen MI/mental idex, där UfM deltar med Inga-Lill Larsson, Veronica Nilsson och Malin Åsander, har haft möte. Arbetet fortgår, nu ska man se över hur vår ras ligger till på MH gentemot vardag och tävling. Man ska titta på vilka beteenden vi har på rasen och vilka beteenden som vi tycker är viktiga att jobba för. Allt ska sen sammanställas och utvärderas med hjälp av bl.a. Kent Svartberg, Erling Sandberg. Allt i samarbete även med SKK/SBK.
- f) Fråga har inkommit från arrangören av RM bruks om klubben vill vara med och sponsra. Inte aktuellt då klubben står som kostnadsansvariga för arrangemanget. **Uppdrogs åt** samtliga att eftersöka eventuella kontakter för möjlighet att sponsra med profilkläder till funktionärerna.  
Väntar på bekräftelse från SBK gällande dispens för tävlingsledare och domare under RM patrull.
- g) Klubben har tappat 18 medlemmar, anledningen till att de valt att inte förnya sitt medlemskap är oklart. **Uppdrogs åt** Martina att lägga ut en blänkare på FB och hemsida angående hur man hittar sin faktura och sitt medlemskap. Har medlemmen KIVRA kommer fakturan dit.
- h) Martina har kontaktat Sanne Johansson. Ny kontakt kommer att tas med bokning av samtal för vidare utveckling av våra vandringspriser. En del priser tas till Kosta för utdelning.
- i) Arbetet pågår inför Kosta och RM i bruks och patrull.

## §9 RASK och dialoggrupp SBK

- a) Sammanfattning av Titti utskickat över RASK-mötet den 11/6. Diskussion kring utskicket från SBK (Skrivelse från förbundsstyrelsen inför val på KF 2023). Våldigt snäv deadline och utan info om de nominerade. **Uppdrogs åt** Titti att skicka in officiellt svar till SBK. Nästa RASK-möte är i september.

- b) Nye förbundsordförande önskar göra omtag kring dialoggrupperna pga. ojämn produktivitet och kvalitetsvariation. Avvaktar nya direktiv från FS.

#### §10 Övriga frågor

Medlemsmöte Kosta.

Kallelse med tid och plats måste skickas ut senast 19/6.

Deadline för mötesdagordning och handlingar 5/7.

**Uppdrogs åt** Titti att skriva ett utkast till dagordning.

Diskussion kring inkommen motion. **Uppdrogs åt** Martina att påbörja ett svar på motionen.

Lägerkommitténs förslag inför medlemsmötet diskuterades. **Uppdrogs åt** Titti att ställa kompletterande frågor till lägerkommittén.

#### §11 Kommande styrelsemöte

Tisdag 04.07.2023 kl. 19.30. Zoom.

#### §12 Mötets avslutande